
Innkommet forslag til årsmøtet 2023 

 
LJFF disponerer i dag 3 baner for leirdueskyting. 
 
Forslag: Legge ned aktiviteten i Burma og Flømyra. Samle aktiviteten på Korsåsen. 
 
Det må være på plass overbygg på standplass og opprettet midlertidige toalettforhold på Korsåsen før 
omorganiseringen. 
Da blir alle positive krefter i klubben samlet på en plass, og det blir mye enklere med organiseringen. 
Intensjonen med sammenslåingen av klubbene blir videreført. 
 
Lettere å organisere vaktliste. 
Bedre økonomi. 
Godt grunnlag for å skape ett topp miljø hvor alle drar i samme retning. 
Full utnyttelse av klubbens maskinpark. 
Slippe å kjøre duer og skudd rundt på tre baner for å opprettholde drift. 
Smidigere gjennomføring av skyting uten venting. Erfaring viser dette fra lørdager på Korsåsen. 
Gjennomføre praktisk skyting for jegerprøve. Opprette og få godkjent en enkel bane kal.22 til 
undervisningsformål. 
 
Burma: 
Flytte totalt 7 kastemaskiner og lage en komplett sporting bane på Korsåsen. 
Flytte oransje container som har alarm og som er godkjent for oppbevaring av ammunisjon og våpen. Det står 
to stk safe i den. 
Flytte akustikkanlegg til evt bane 2. 
Ikke være avhengig av godkjennelse til adkomst til bana. Det har vært år tidligere hvor veiselskapet har stengt 
veien om våren grunnet telehiv og slitasje. 
I klubbhus oppbevares klubbens rekvisita. Se på mulighet for annen lagringsplass og avslutte forholdet til 
Lillehammer kommune. 
Hvis man regner 30% avanse i snitt på skyting kan dagens drift forsvares. Røft regnet 20000 i netto omsetning 
på skyting. 
 
Flømyra: 
Flyttet totalt 3 kastemaskiner til Korsåsen. To av maskinene er nesten ikke i bruk. 
Tømme hytta for klubbens eiendeler. 
Bana har i dag begrenset adkomst. Avtalen med veiselskap er at det kun er lov å kjøre inn på tirsdager. Dette 
ble bekreftet på årsmøte 2022 av Rolf Anders Ensrud. 
Bana ligger i ett ganske mye brukt turområde som ikke er helt forenelig med skyteaktivitet. Det er heller ingen 
garanti at politiet og Lillehammer kommune vil gi tillatelse til skyteaktivitet i fremtiden. Det er signalisert at 
«støyende aktivitet» skal flyttes til Korsåsen på sikt. Slik sett er Flømyra mer utsatt enn Burma. 
Det er tidligere blitt opplyst at festeavgiften til Lillehammer kommune er på 12000 i året samt veiavgift på 3000 
i året. Hvis dette stemmer drives bana med underskudd. Legger da til grunn samme kalkyle som for Burma. 
Dette vil si ca 5000 i minus netto omsetning på skyting. 
Ta en gjennomgang om mulighetene for salg av eiendommen, evt en avvikling med forholdet til Lillehammer 
kommune. 
 
Gjelder begge baner: 
Gjenbruk av støymatter på standplass. Flyttes over til nybygg på Korsåsen. 
 
Mvh 
Petter Steen-Andersen 
 
 
 
 
 



Styrets innstilling til årsmøtet: 
 
Styret ser fordeler med å samle skyteaktiviteter i foreningen ved Korsåsen, når denne er ferdig utbygd.  
 
Samtidig er vi bunnet av kontrakter på Flømyra og Burma. Styret mener at forslaget er noe for tidlig å 
iverksette. Styret tenker også at vi må prøve Korsåsen som eneste bane en sesong for å se om denne dekker 
tilbudet til medlemmene. Begge de nevnte banene har hatt bra med trafikk i 2022. Om vi sier opp kontrakter 
kan/vil det bli ett meget stort oppryddingsarbeid for foreningen. Vi mener at vi ikke kan gjøre ferdig Korsåsen 
og legge ned de nevnte skytebanene samtidig. Ut ifra den jobben som det er med å legge ned/avvikle en 
skytebane mener styret at vi må vurdere å avvikle en og en bane og ikke begge samtidig.  
 
Styret jobber også med å få en god og lovlig plass til oppbevaring av våre våpen og ammunisjon.  
 
Styret mener videre at en nedleggelse av en bane eller to må både risikovurderes og kostnadvurderes grundig 
før en beslutning/vedtak om nedleggelse av en bane bestemmes av årsmøtet i fremtiden.  
 
07.03.23 
 
Styret 


